
 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders  

van de gemeente Katwijk  

 

Katwijk, 9 augustus 2017  

 

Betreft: vragen ex art. 41 RvO over energiebesparing en duurzaamheidsmaatregelen bij sportclubs 

Geacht College,  

Nederland heeft een rijke sporttraditie. Ongeveer 12 miljoen Nederlanders sporten regelmatig en 5 

miljoen zijn lid van een sportvereniging. Niet alleen vanuit het maatschappelijk belang, maar ook 

vanuit sociaal en economisch oogpunt vervult sport daarmee een belangrijke functie in onze 

samenleving. 

Sportaccommodaties verbruiken veel energie. De energierekening is daarmee een stevige 

kostenpost. Zowel eigenaren als sportverenigingen profiteren van duurzame sportaccommodaties. 

De afgelopen jaren zijn er dan ook steeds meer initiatieven gestart om sportaccommodaties te 

verduurzamen.  

De komende jaren steekt het rijk veel geld in duurzaamheidsmaatregelen. De CDA-fractie ziet graag 

dat er werk wordt gemaakt van investeringen in zonnepanelen en in andere 

duurzaamheidsmaatregelen bij sportverenigingen in de gemeente Katwijk. Ook willen wij dat een 

bewustwordingsproces bij sportclubs wordt opgestart, onder meer door het inzichtelijk maken van 

het energieverbruik. Samenwerking om duurzame initiatieven te realiseren, vinden wij belangrijk. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Over het onderwerp ‘Sportclubs besparen op energie’ hebben wij een aantal vragen.  

 

1. Onze fractie heeft signalen ontvangen waaruit blijkt dat er in de gemeente Katwijk sportclubs 

zijn die interesse hebben in maatregelen op het gebied van energiebesparing en 

duurzaamheid. Goed voor het milieu, maar het biedt nog een aantrekkelijk voordeel: op 

termijn zijn deze clubs namelijk veel minder of zelfs geen geld meer kwijt aan energiekosten.  

a. Bent u met ons van mening dat dergelijke maatregelen bij sportclubs een dubbel positief 

effect kunnen hebben, namelijk bewustwording van energiebesparing én een flinke 

besparing op de energierekening? En bent u het met ons eens dat sportaccommodaties 

die multifunctioneel worden gebruikt en zoveel mogelijk worden opengesteld in het 

kader van de Vitale Sportvereniging, helemaal gebaat zijn met energiebesparende 

maatregelen? 

b. Op welke wijze wilt u in de praktijk mee gaan werken aan de uitvoering van 

energiebesparende maatregelen bij sportclubs?  

c. Klopt het dat de gemeente verantwoordelijk is voor de gemeentelijke 

sportaccommodaties en dus ook een verantwoordelijkheid heeft op het gebied van 

energiebesparende maatregelen die daar worden uitgevoerd? Voelt het college deze 

verantwoordelijkheid ook? Hoe zet u deze verantwoordelijkheid in bij sportclubs zodat 

het doel voor energiebesparing, zoals afgesproken in het Nationaal Energie-Akkoord, 

gehaald wordt? 

d. Bent u bereid voor 2018 in het kader van uitvoeringsprogramma ‘Energieprogramma 

2015-2020’ ruimte (financieel en in uren) vrij te maken voor energietransitie bij 

sportclubs? 

 

2. In eerdere vragen van de CDA-fractie heeft u aangegeven dat er geen voetbalclubs in onze 

gemeente zijn waarvan de daken zijn voorzien van zonnepanelen en dat u geen zicht heeft 

op welke sportclubs in onze gemeente gebruik maken van ledverlichting om de speelvelden, 

parkeerplaatsen en clubgebouw te verlichten.  

a. Dit kalenderjaar wordt een energiescan uitgevoerd bij de panden die worden verhuurd 

aan het Sportbedrijf. Is de gemeente bereid met een adviseur bij alle sportverenigingen 

langs te gaan en een energiescan op maat te laten maken waarbij aandacht is voor zowel 

energiebesparing en verduurzaming als voor subsidiemogelijkheden? Op welke termijn 

kan dit plaatsvinden? 

b. Bent u bereid alvast te inventariseren welke clubs belangstelling hebben voor 

zonnepanelen op de daken van tribunes en/of clubgebouwen en welke clubs zouden 

willen overstappen op ledverlichting?  

c. Kan de duurzaamheidscoördinator hier op een of andere manier een rol bij spelen? 

 

3. De subsidieregeling Energiebesparing en duurzame energie sportaccommodaties (EDS) richt 

zich op sportverenigingen en sportstichtingen. Met de subsidie kunnen investeringen in 

energiebesparing en toepassing van duurzame energie worden gedaan bij 

sportaccommodaties. De subsidieregeling draagt bij aan energiebesparing door het benutten 

van het potentieel aan energiebesparing bij sportverenigingen en sportstichtingen. De 

subsidieregeling loopt van 2016 t/m 2020. Er wordt jaarlijks een budget vastgesteld. De al 

ontvangen aanvragen voor 2017 overschrijden het verhoogde subsidieplafond.  

a. Bent u op de hoogte van deze regeling?  



b. Is het college bereid om ervoor te zorgen dat in 2018 tijdig, met ondersteuning van 

Energieke Regio, de aanvraagprocedure voor deze subsidie wordt opgestart? 

c. Kunt u een overzicht geven van andere subsidieregelingen waarvoor een 

aanvraagprocedure zou kunnen worden opgestart? 

 

4. De gemeente kent het gemeentelijke duurzaamheidsfonds waarbij ook sportverenigingen 

een lening blijken te kunnen afsluiten voor verduurzamende maatregelen.  

a. Hoeveel sportverenigingen maken hier op dit moment gebruik van? Wat is er gedaan om 

sportverenigingen te informeren over deze stimuleringsregeling energiebesparing?  

b. Onze fractie heeft gemerkt dat veel sportclubs niet op de hoogte zijn van deze 

stimuleringsmaatregel. Is het college bereid hier richting sportclubs extra aandacht aan 

te besteden? 

c. Zijn er nog andere regelingen bekend waar sportclubs gebruik van kunnen maken? Zo ja, 

welke? 

d. Welke rol kan Energieke Regio in dit hele verhaal vervullen? 

 

 

Hoogachtend, in afwachting van uw reactie,  

 

Irene van der Plas, 

namens de fractie van CDA Katwijk. 


